Zápis ze schůze výboru ZO VOS na  PdF UP 
konané dne 7. 12. 2017

Přítomni: 6 členů výboru ZO VOS, J. Hofmanová (dle prezenční listiny)

	Jednání zahájil a řídil předseda výboru VOS PdF UP dr. Krákora. Přivítal všechny přítomné a konkretizoval program jednání.

Jednání o navýšení mzdových tarifů
Dr. Krákora informoval členy výboru ZO VOS PdF UP o současné fázi jednání s vedením UP o zvýšení mzdových tarifů. Tato jednání probíhají již několikátým rokem a momentálně se nacházíme v situaci, kdy na základních a středních školách byly mzdové limity výrazně zvýšeny a kdy vysoké školy znají výši posílení svých rozpočtů pro příští rok. Zástupci KOR – doc. P. Šaradín a dr. P. Krákora – se dne 6. 12. 2017 zúčastnili jednání Kolegia rektora a přednesli a zdůvodnili stanovisko odborů k navrhovaným úpravám mzdových tabulek. Také požadovali závazné stanovení termínu, k němuž budou mzdy na UP upraveny. Přítomní děkani se k tématu prakticky nevyjádřili, rektor UP a předseda AS UP pouze konstatovali termínové možnosti schvalování předloženého návrhu. KOR VOS UP vznesla požadavek 10% navýšení mzdových tarifů k 1. 1. 2018, nicméně tento termín se jeví z technických důvodů – proces schválení AS UP – jako nereálný. Rektor v této souvislosti nastínil možnost navýšit mzdové tarify k 1. 2. 2018, což by však bylo opět značně komplikované (administrativa, otázka rozpočtu apod.), proto se jako optimální jeví původně stanovený termín 1. 4. 2017. KOR VOS UP proto bude pokračovat v soustavném tlaku na vedení UP a naváže na jednání ihned v novém roce. Vzhledem k přislíbenému navýšení mzdových zdrojů bude požadováno navýšení mzdových tarifů o 10 % i u neakademických pracovníků. Otázkou zůstávají tarifní pásma u akademických pracovníků, kde je navrhováno určení rozpětí, a tedy v důsledku možnost uplatnění rozdílných mzdových tarifů pro akademické pracovníky na různých fakultách.
Výbor tuto zprávu bere na vědomí a pověřuje dr. Krákoru zastupováním fakultní organizace v dalších jednáních KOR s vedením UP.

Klub důchodců PdF UP 
Výbor 	ZO VOS se seznámil s čerpáním prostředků pro činnost Klubu důchodců PdF UP (dále jen „KD“).  V roce 2016 byly výdaje na činnost KD v celkové částce 7006,- Kč (včetně faktury za vstupenky do divadla), v letošním roce výdaje činí zatím 7706,- Kč.
V pokladně jsou v hotovosti deponovány tyto částky: 
4000,- Kč (příspěvky členů KD za rok 2016), 
3100,- Kč (příspěvky členů KD za rok 2017),
1500,- Kč (částečná zpětná úhrada vstupného do divadla). 
Výbor ZO VOS potvrzuje příslib, že činnost KD bude nadále dotovat částkou 5000,- Kč ročně s možností případného zvýšení na základě aktuální odůvodněné žádosti. 
Bude však potřebné vyhodnotit a stabilizovat základní podmínky této spolupráce (počet členů KD, způsob předání a následného účtování příspěvků členů KD, jména kontaktních osob). Odpovídá: dr. Krákora, M. Pazdírková. 

Emeritní předseda ZO VOS PdF UP
	V r. 2012 proběhly volby nového výboru ZO VOS PdF UP a předsedou byl zvolen PhDr. Antonín Staněk, Ph.D. Ten na prvním zasedání výboru a na oslavě Dne učitelů vyhlásil stanovisko výboru, že dlouholetý předseda odborové organizace na PdF UP PhDr. Václav Klapal, Ph.D., zůstává nadále emeritním předsedou odborové organizace na PdF UP s právem účastnit se aktivit výboru. Výbor ZO VOS se vrátil k tomuto tématu a potvrzuje status dr. Klapala jako emeritního předsedy odborové organizace na PdF UP.

Odměny členům výboru ZO VOS PdF UP
	Jednorázové odměny členům výboru ZO VOS za činnost v roce 2017 byly schváleny v jednotné výši 1500,- Kč. Vyplaceny budou v prosinci 2017.

Oslava Dne učitelů v roce 2018
	Oslava Dne učitelů bude uspořádána v restauraci Bristol dne 28. 3. 2018 (zahájení v 16.00 hod.). Odpovídá: V. Černý,

Výdej vánočních kolekcí 
	Místopředseda V. Černý konstatoval, že většina členů si již vyzvedla vánoční kolekce pro děti do 15 let. 

Bowlingový turnaj 
	Dr. Polák informoval o organizačním zajištění bowlingového turnaje pro zaměstnance. Termín: 18. 12. 2017, počet účastníků se stabilizuje. Sjednán je dostatečný počet drah. Účastníci obdrží mailem konečné organizační informace.
	V roce 2018 se předpokládá uspořádání tohoto turnaje opět ve dvou termínech (červen, prosinec). Odpovídá: dr. Polák.

Pořádání akcí v roce 2018
	Výbor na základě celkového vyhodnocení rozhodne, zda v roce 2018 uspořádá pro zaměstnance fakulty zájezdy jako v letech minulých. Rozhodnutí bude přijato na březnovém zasedání.

Informace děkana fakulty o mzdové politice fakulty
	Dr. Krákora tlumočil informaci děkana fakulty o současné finanční situaci fakulty. Ta by měla bez problémů umožnit realizaci navrhovaných zvýšení mzdových tarifů v roce 2018.  
Dále předal informaci, že výše poskytovaných příspěvků zaměstnancům PdF UP ze sociálního fondu UP pro rok 2018, a to „Příspěvek na kulturu, sport, rehabilitaci, vitamíny a očkování“, byla stanovena na 8.000,- Kč. 


V Olomouci 8. 12. 2017
Zapsala: Mgr. E. Petříková
Ověřil: Mgr. Pavel Krákora, Ph.D.

